

This leaflet contains only a brief description of the product and is not exhaustive. It is recommended that you request for a copy of the AIA Sales Illustration to know more about this product. For a detailed explanation of its benefits, exclusions, terms and conditions, please refer to the policy contract.

Helaian ini hanya mengandungi keterangan ringkas mengenai produk ini dan tidak menyeluruh. Anda digalakkan untuk mendapatkan satu salinan Ilustrasi Jualan AIA untuk mengetahui dengan lebih lanjut mengenai produk ini. Untuk penjelasan terperinci berkaitan manfaat, pengecualian, terma dan syaratnya, sila rujuk kepada kontrak polisi.

此小册子仅包含了产品的概要简述，并不详尽。因此建议您参考AIA销售说明书以更了解此产品。欲获取详细的保单利益，不受保情形，规则与条款，请参阅您的保单契约。



THE REAL LIFE
COMPANY

If you have any further queries, kindly contact your AIA Life Planner / AIA authorized representative at:
Sekiranya anda mempunyai pertanyaan lanjut, sila hubungi Perancang Hayat AIA / wakil AIA yang disahkan:
若您有任何疑问，请联系您的AIA寿险策划师 / 授权代理人：

AIA Bhd. (790895-D)
Menara AIA, 99 Jalan Ampang
50450 Kuala Lumpur
Care Line : 1300 88 1899

T : 03-2056 1111
F : 03-2056 3891
AIA.COM.MY

AIA Bhd. is licensed under the Financial Services Act 2013 and regulated by the Central Bank (Bank Negara Malaysia).

P10810298/0316

A-Life CriticalShield adalah teman yang anda boleh percaya yang akan menemani anda sehingga umur 85 tahun. Ia direka dengan ciri yang unik yang akan meningkatkan perlindungan anda semasa anda mengharungi peringkat kehidupan dengan tanggungjawab dan komitmen yang bertambah.

A-Life *CriticalShield* boleh memberikan anda:

✓ **PERLINDUNGAN KOMPREHENSIF** untuk 36 penyakit kritikal, kematian dan hilang upaya menyeluruh dan kekal (HUMK)¹.
Senarai 36 penyakit kritikal yang dilindungi di bawah pelan ini adalah seperti berikut:

Strok / Angin Ahmar	Penyakit Paru-paru Tahap Akhir	Penyakit Alzheimer / Demensia Teruk
Kanser	Kegagalan Buah Pinggang	
Serangan Jantung	Penyakit Neuron Motor	
Pembedahan Pintasan Arteri Koronari	Pembedahan Aorta	
Penyakit Arteri Koronari Serius	Anemia Aplastik Kronik	
Angioplasti dan Rawatan Invasif Lain untuk Penyakit Arteri Koronari ²	Transplant Organ Utama / Sumsum Tulang	
Pembedahan Injap Jantung	Buta - Kekal dan Tidak Boleh Putih	
Hepatitis Viral Fulminan	Pekak - Kekal dan Tidak Boleh Putih	
Kegagalan Hati Tahap Akhir	Hilang Keupayaan Bertutur	
Hipertensi Arteri Pulmonari Primer	Koma	
	Kelecuran Tahap Ketiga	
	Sklerosis Multipel	
	Kelumpuhan Anggota	
	Distrofi Otot	
	Kardiomiopati	

✓ **TEMPOH PEMBAYARAN PREMIUM YANG TERHAD** selama 20 tahun atau sehingga umur 55 tahun, yang mana lebih panjang.

✓ **BAYARAN TAMBAHAN** dalam bentuk Dividen³ Tahunan dan Dividen Terminal yang tidak terjamin.

✓ **PERLINDUNGAN INSURANS MENINGKAT** berdasarkan tahun polisi seperti yang diilustrasikan di bawah:

Tahun Polisi	Jumlah Diinsuranskan Tambahan (%)
1	Tiada
2 - 4	10
5 - 9	20
10 - 14	40
15 - 19	60
20 - 24	80
25 - 30 atau sehingga umur 75 tahun, yang mana kemudian Berikutnya	100
	0

Berikut akan dibayar pada serahan, kematangan atau kematian / HUMK / diagnosis dengan penyakit kritikal:

Manfaat	Serahan	Kematangan	Kematian / HUMK / Penyakit Kritikal
Nilai Tunai Terjamin	✓	Tiada	Tiada
Jumlah Diinsuranskan Awal	Tiada	✓	✓
Jumlah Diinsuranskan Tambahan	Tiada	Tiada	✓
Dividen Tahunan Terkumpul (jika ada)	✓	✓	✓
Dividen Terminal (jika ada)	✓	✓	✓

Nota: Pembayaran manfaat di atas adalah tertakluk kepada pengurangan ke atas sebarang keterhutangan.

Pengecualian:

Tiada perlindungan penyakit kritikal untuk:

- Keadaan Sedia Ada sebelum Tarikh Penyertaan atau Tarikh Mula polisi, yang mana kemudian; atau
- Diagnosis Hepatitis Viral Fulminan, Kanser, Ensefalitis, Meningitis Bakteria, Penyakit Alzheimer / Demensia Teruk atau Penyakit Terminal (Membawa Maut) yang disebabkan secara langsung atau tidak langsung oleh Sindrom Kurang Daya Tahan Melawan Penyakit (AIDS) atau jangkitan oleh sebarang Virus Kurang Daya Tahan Manusia (HIV); atau
- Kanser, Serangan Jantung, Pembedahan Pintasan Arteri Koronari, Penyakit Arteri Koronari Serius dan / atau Angioplasti dan Rawatan Invasif Lain untuk Penyakit Arteri Koronari²;
- Penyakit kritikal yang lain dengan tanda-tanda atau gejala-gejala, yang pertama kali berlaku dalam tempoh 30 hari selepas Tarikh Penyertaan atau Tarikh Mula polisi, yang mana kemudian; atau
- Penyakit kritikal atau pembedahan dilindungi yang disebabkan oleh kecederaan diri yang disengajakan; atau
- Penyakit kritikal didiagnosis yang disebabkan, secara langsung atau tidak langsung, akibat kecacatan kongenital atau penyakit yang ditunjukkan dengan jelas atau didiagnosis sebelum orang diinsuranskan mencapai umur 17 tahun.

Nota: Senarai ini adalah tidak menyeluruh. Sila rujuk kepada kontrak polisi untuk senarai pengecualian yang sepenuhnya.

Untuk perhatian anda:

Pembedahan Am

- Pelan ini boleh disertai oleh individu yang berumur di antara 14 hari sehingga 60 tahun. Penerimaan adalah tertakluk kepada penajaamanan.
- Anda harus memastikan pelan ini memenuhi keperluan anda dan anda mampu membayar amaun premium yang perlu dibayar.
- Jika anda menamatkan polisi ini sebelum kematangannya, anda mungkin mendapat balik kurang daripada amaun yang telah anda bayar. Walau bagaimanapun, jika polisi ini dibatalkan dalam tempoh percubaan 15 hari, premium yang telah dibayar dikurangkan perbelanjaan perubatan (jika ada) akan dipulangkan sepenuhnya.
- Dividen Tahunan dan Dividen Terminal yang diunjurkan adalah tidak terjamin dan amanannya bergantung pada prestasi operasi dan pelaburan Syarikat.
- Pelan anda mungkin tidak akan mempunyai sebarang nilai tunai terjamin sehingga premium 3 tahun telah dibayar sepenuhnya.
- Pelan ini tidak melindungi kematian yang disebabkan membunuh diri dalam tahun pertama dari Tarikh Penyertaan atau Tarikh Mula polisi, yang mana kemudian. Pengecualian standard bagi Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal dikenakan. Sila rujuk kepada kontrak polisi untuk butiran lengkap mengenai pengecualian-pengecualian.
- Tempoh pembayaran premium adalah tetap untuk 20 tahun atau sehingga umur 55 tahun, yang mana lebih panjang. Kadar premium adalah terjamin dan tidak akan naik sepanjang tempoh pembayaran premium. Bayaran premium boleh dibuat secara tahunan, setengah tahun, suku tahunan atau bulanan.
- Premium yang dibayar untuk pelan ini melayakkannya mendapat pelepasan cukai seorang sehingga RM 6,000 untuk premium insurans hayat tahunan dan KWSP. Sebagai alternatif, anda boleh memilih satu lagi pilihan pelepasan cukai yang lain, di mana 60% daripada premium pelan ini melayakkannya mendapat pelepasan cukai seorang sehingga RM 3,000 untuk insurans perubatan dan pendidikan. Sebarang pelepasan cukai adalah tertakluk kepada keputusan muktamad Lembaga Hasil Dalam Negeri Malaysia.
- Jika anda berhenti membayar premiun, Dividen Tahunan terkumpul (jika ada) dan nilai tunai (jika ada) akan digunakan untuk membayar premiun masa depan.
- Anda hendaklah memastikan bahawa maklumat penting mengenai pelan ini dinyatakan kepada anda dan anda memahami maklumat yang dinyatakan itu. Jika terdapat ketidakpastian, anda hendaklah mendapatkan penjelasan daripada Syarikat.
- Sekiranya anda memerlukan maklumat tambahan mengenai insurans perubatan dan kesihatan, anda juga boleh merujuk buku kecil info insurans mengenai 'Insurans Perubatan Dan Kesihatan' yang boleh didapati di semua cawangan kami atau anda boleh mendapatkan satu naskah daripada Perancang Hayat AIA atau kunjungi www.insuranceinfo.com.my.
- Adalah tidak menguntungkan untuk bertukar daripada satu pelan kesihatan kepada pelan kesihatan yang lain kerana anda mungkin tertakluk kepada keperluan penajaaman yang baru, tempoh tangguh penuh dan sebarang tempoh yang dikenakan bagi pengecualian penyakit-penyakit tertentu / keadaan sedia ada dalam pelan baru itu.

Cukai Barang dan Perkhidmatan (GST)

- Sila maklum bahawa bermula 1 April 2015, Cukai Barang dan Perkhidmatan (GST) akan dikenakan ke atas premium yang perlu dibayar pada kadar semasa untuk rider-rider bercukai polisi anda, jika dilampirkan bersama polisi anda.

¹ Perlindungan untuk HUMK adalah sehingga umur 65 tahun.

² Untuk Angioplasti dan Rawatan Invasif Lain untuk Penyakit Arteri Koronari, 10% daripada jumlah diinsuranskan asal sehingga maksimum RM 25,000 akan dibayar ke atas insiden pertama sahaja. Baki dari jumlah diinsuranskan akan dibayar atas kematian HUMK diagnosis dengan mana-mana 35 penyakit kritikal yang lain atau kematian polisi ini.

³ Dividen Tahunan (jika ada) diisyaratkan setiap tahun bermula dari akhir tahun polisi pertama sehingga kematangan polisi. Dividen Terminal (jika ada) akan dibayar apabila polisi tamat atau matang.

HEALTH

A-Life *CriticalShield*

Shielding You Through Life's Journey

A Necessary Protection For Critical Illness



THE REAL LIFE
COMPANY

aia.com.my

A-Life CriticalShield is a trusted companion that will accompany you up to age 85. It is designed with the unique feature of automatically increasing your protection as you progress through life stages with added responsibilities and commitments.

Here is what A-Life CriticalShield can give you:

- ✓ **COMPREHENSIVE PROTECTION** on 36 critical illnesses, death and total and permanent disability (TPD)¹.
- The list of 36 critical illnesses covered under this plan is as follows:

Stroke	End-Stage Lung Disease	Alzheimer's Disease / Severe Dementia
Cancer	Kidney Failure	
Heart Attack	Surgery to Aorta	
Coronary Artery By-Pass Surgery	Motor Neuron Disease	
Serious Coronary Artery Disease	Chronic Aplastic Anaemia	
Angioplasty and Other Invasive Treatments for Coronary Artery Disease ²	Major Organ / Bone Marrow Transplant	
Heart Valve Surgery	Blindness - Permanent and Irreversible	
Fulminant Viral Hepatitis	Deafness - Permanent and Irreversible	
End-Stage Liver Failure	Loss of Speech	
Primary Pulmonary Arterial Hypertension	Coma	
	Third Degree Burns	
	Multiple Sclerosis	
	Paralysis of Limbs	HIV Infection Due To Blood Transfusion
	Muscular Dystrophy	Cardiomyopathy

- ✓ **LIMITED PREMIUM PAYMENT TERM** of 20 years or until age 55, whichever is longer.

- ✓ **INCREASING INSURANCE COVERAGE** based on the policy year as illustrated below:

Policy Year	Additional Sum Assured (%)
1	Nil
2 - 4	10
5 - 9	20
10 - 14	40
15 - 19	60
20 - 24	80
25 - 30 or until age 75, whichever is later	100
Thereafter	0

The following is payable upon surrender, maturity or death / TPD / diagnosis of a critical illness (CI):

Benefits	Surrender	Maturity	Death / TPD / CI
Guaranteed Cash Value	✓	No	No
Initial Sum Assured	No	✓	✓
Additional Sum Assured	No	No	✓
Accumulated Annual Dividends (if any)	✓	✓	✓
Terminal Dividend (if any)	✓	✓	✓

Note: The above benefits payable is subject to deduction of any indebtedness.

Exclusion:

There will be no critical illness coverage for:

- Pre-existing Conditions prior to the Issue Date or Commencement Date of this policy, whichever is later; or
- The diagnosis of Fulminant Viral Hepatitis, Cancer, Encephalitis, Bacterial Meningitis, Alzheimer's Disease / Severe Dementia or Terminal Illness of the insured was directly or indirectly due to an Acquired Immunodeficiency Syndrome (AIDS) or infection by any Human Immunodeficiency Virus (HIV); or
- Cancer, Heart Attack, Coronary Artery By-Pass Surgery, Serious Coronary Artery Disease and / or Angioplasty And Other Invasive Treatments For Coronary Artery Disease, for which the signs or symptoms first occurred within 60 days following the Issue Date or Commencement Date of this policy, whichever is later; or
- All other critical illnesses for which the signs or symptoms first occurred within 30 days following the Issue Date or Commencement Date of this policy, whichever is later; or
- Critical illness or covered surgeries resulting from self-inflicted injuries; or
- Critical illness was diagnosed directly or indirectly due to a congenital defect or disease which has manifested or was diagnosed before the insured attains 17 years of age.

Note: The list is not exhaustive. Please refer to the policy contract for the full list of exclusions.

For your attention:

General Disclosures

- This plan is available to individuals aged between 14 days and 60 years old. Acceptance is subject to underwriting.
- You should satisfy yourself that this plan will best serve your needs and that the premium payable is an amount you can afford.
- If you terminate this policy before its maturity, you may get back less than the amount you have paid in. However, if this policy is cancelled within the 15-day free look period, the full premium less medical expenses (if any) will be refunded.
- Projected Annual Dividends and Terminal Dividend are not guaranteed and the amounts are dependent on the operating and investment performance of the Company.
- Your plan may not have any guaranteed cash value until 3 years of premiums have been paid in full.
- This plan does not cover death due to suicide within 1 year from the Issue Date or Commencement Date of this policy, whichever is later. The standard exclusions for Total Permanent Disability are applicable. Please refer to the policy contract for the full details of the exclusions.
- Premium duration is fixed at 20 years or until age 55, whichever is longer. Premium rates are guaranteed and will not increase throughout the premium duration. Premium payments can be made annually, half-yearly, quarterly or monthly.
- Premium paid for this plan may qualify you for a personal tax relief of up to RM 6,000 for annual life insurance premium and EPF. Alternatively, you may opt for another tax relief option in which, 60% of your plan's premium may qualify for a RM 3,000 tax relief on medical and education insurance. Any tax relief is subject to the final decision of the Inland Revenue Board of Malaysia.
- If you cease paying premiums, accumulated Annual Dividends (if any) and cash value (if any) would be utilized to pay for future premiums.
- You should ensure that important information regarding this plan is disclosed to you and you understand the information disclosed. If there is ambiguity, you should seek clarification from the Company.
- Should you require additional information about medical and health insurance, you may also refer to the insurance info booklet on 'Medical & Health Insurance' available at all our branches or you can obtain a copy from your AIA Life Planner or visit www.insuranceinfo.com.my.
- It may not be advantageous to switch from one health plan to another, as you may be subject to new underwriting requirements, full waiting period and any applicable period for the exclusion of specific illnesses / pre-existing conditions of the new plan.

Goods and Services Tax (GST)

- Please note that with effect from 1 April 2015, a Goods and Services Tax (GST) will be chargeable at the prevailing rate on the premium payable for the taxable riders of your policy, if attached to your policy.

¹ Coverage for TPD is up to age 65.

² For Angioplasty and Other Invasive Treatments for Coronary Artery Disease, 10% of the initial sum assured up to a maximum of RM 25,000 shall be payable on the first incident only. Balance of the sum assured shall be paid upon death, TPD, or diagnosis of any of the remaining 35 critical illnesses or upon maturity of the policy.

³ Annual Dividends (if any) are declared yearly starting from the end of 1st policy year until maturity. Terminal Dividend (if any) is payable upon policy termination or maturity.

A-Life CriticalShield 是一个值得信赖的伙伴，它将与您同步直至 85 岁。它的独特设计，即在您的生命阶段须承担更多的责任与承诺时，提供自动增长保障的功能。

以下是 A-Life CriticalShield 可以给您：

- ✓ **36 种严重疾病, 死亡和完全及永久残废¹的全面保障。**
- ✓ 此计划所涵盖的 36 种严重疾病如下:

中风	末期肺病	阿尔兹海默氏痴呆症 / 严重痴呆
癌症	肾衰竭	
心脏病	主动脉手术	
	运动神经之疾病	
	冠状动脉绕道手术	
	慢性再生障碍性贫血	
	帕金森氏病	
	主要器官 / 骨髓移植	
	末期疾病	
	脑炎	
	失明 – 永久和不可逆	
	血管成形手术及其他有侵略性的冠状动脉疾病治疗 ²	
	失聪 – 永久和不可逆	
	严重头部创伤	
	昏迷	
	细菌脑膜炎	
	心脏瓣膜手术	
	肾脊的囊肿病症	
	三度烧伤	
	脑部手术	
	末期肝脏衰竭	
	多发性硬化症	
	失去独立生活的能力	
	肢体瘫痪	
	原发性肺动脉循环	
	肌肉营养障碍症	
	血压过高	

- ✓ **较短的保费缴付期** 为保单期限的首 20 年或至 55 岁，视何者为后。

- ✓ **额外的回酬**，即通过非保证年度红利³及期终红利的形式。

- ✓ **增长的保险保障** 将会逐年增长如下:

保单年	额外的保额 (%)
1	无
2 - 4	10
5 - 9	20
10 - 14	40
15 - 19	60
20 - 24	80
25 - 30 或至 75 岁，视何者为后之后	100
	0

以下是在退保, 满期或死亡 / 完全及永久残废 / 被诊断患上严重疾病时支付:

利益	退保	满期	死亡 / 完全及永久残废 / 严重疾病
保证现金价值	✓	无	无
初期保额	无	✓	✓
额外保额	无	无	✓
累积年度红利(若有)	✓	✓	✓
期终红利(若有)	✓	✓	✓

注: 以上利益的支付是须扣除任何的债务。

不受保情形:

若因以下的情形所导致的严重疾病将不会支付:

- 在保单发出日期或生效日期之前即已存在的症状；或
- 爱滋病或爱滋病病毒感染直接或间接所致的暴发性病毒肝炎, 癌症, 脑炎, 细菌脑膜炎, 阿尔兹海默氏痴呆症 / 严重痴呆或末期疾病；或
- 癌症、心脏病、冠状动脉绕道手术、严重冠状动脉疾病和 / 或血管成形术及其他有侵略性的冠状动脉疾病治疗的迹象或症状, 发生在保单发出日期或生效日期后的 60 天内, 视何者为后；或
- 其他严重疾病的迹象或症状, 发生在保单发出日期或生效日期后的 30 天内, 视何者为后；或
- 自残所导致的严重疾病或手术；或
- 因先天性缺陷或疾病直接或间接所导致的的严重疾病，并在投保人未满 17 岁即获证实或被诊断出来。

备注: 此不受保情形并不详尽。请参阅保单契约以获取详细的不受保情形。

敬请留意:

一般资讯

- 此计划提供给年龄介于 14 天至 60 岁的人士。惟需经过核保程序而定。
- 您应确保此计划最能迎合您的需求以及您有能力负担在此保单所须缴付之保费。
- 若您在保单满期前将保单终止, 您所获得的数额可能会少过您已缴付之保费总额。但是, 如果您在 15 天的免费阅览期内将保单撤销, 您已缴付之保费数额, 减去医药开销(若有), 将全数退还。
- 所预测的年度红利及期终红利并不保证, 其数额将胥视公司的运作与投资表现而定。
- 您的保单可能没有任何的保证现金价值, 直到 3 年的保费已全额缴付。
- 此计划并不保障在保单发出日期或生效日期的一年内, 视何者为后, 因自杀而导致的死亡。一般的完全及永久残废之不受保情形也适用于此保单。请参阅您的保单契约以获取有关不受保情形之详细资料。
- 保费期限为 20 年或至 55 岁, 视何者为后。保费率将获得保证而不会在有关的缴付期限内增加。保费可以每年, 每半年, 每季或每月的方式缴付。
- 此计划的保费可让您在寿险保费及 EPF 组别里享有高达 RM 6,000 的个人税务减免。或者, 您也可选择其间的税务减免选项。在这选项中, 此计划的保费之 60% 可让您在医疗及教育保险组别里享有高达 RM 3,000 的个人税务减免, 惟需经过马来西亚内陆税收局的最终决定。
- 如果您停止缴付保费, 所累积的年度红利(若有)和现金价值(若有)将用于支付未来的保费。
- 您应确保关于此计划的重要资料都已向您透露, 而您也了解这些资料。若您有所疑惑, 应向保险公司寻求更清楚的解说。
- 欲知有关医疗及健康保险, 您可在我司分行获取“医疗与健康保险”小册子, 或向您的 AIA 寿险策划师索取或到 www.insuranceinfo.com.my 查阅。
- 从一种健康保单转换至另一种也许对您没有好处, 因为您必须遵守新保单的条件、等待期及适用于免除特定疾病/原已存在状况的任何期限。

消费税 (GST)

- 请注意从 2015 年 4 月 1 日起, 您保单所应纳税的附条(若有附加在您的保单)的保费将按现行税率征收消费税 (GST)。

¹ 完全及永久残废保障则至 65 岁。

² 初期保额的 10% 或最高 RM 25,000, 将于第 1 次的血管成形术及其他有侵略性的冠状动脉疾病治疗时支付。剩余的保额将会于死亡, 完全及永久残废, 被诊断患上任何一种其他的 35 种严重疾病, 或保单满期时支付。

³ 年度红利(若有)将从第 1 个保单年年终起每年宣布至保单满期。期终红利(若有)将会在保单终止或保单满期时支付。